
Zápis z pracovního setkání školské rady 
 

při základní škole Hrádek u Sušice, okres Klatovy, konané dne 29. října 2010 
 

 
Program: 
 

1. Uvítání 
2. Schválení Výroční zprávy 
3. Minimální preventivní program 
4. Školní řád 
5. Diskuse, různé 
6. Závěr 

 
 

1. Všechny přítomné přivítal předseda školní rady Mgr. Martin Roučka a 
zahájil setkání v 16:00.  

 
2. Hlavním bodem dnešního jednání je schválení Výroční zprávy za školní 

rok 2009/2010, který vypracovala ředitelka školy paní Ivana Kůrková. 
 

3. Školní metodik prevence předložil členům rady Minimální preventivní 
program na školní rok 2010/2011, který zapadá do schválené Školní 
preventivní strategie.  

 
4. Ani v letošním roce neměla ŠR připomínky ke školnímu řádu a tak platí 

v nezměněné podobě i pro letošní školní rok. 
 

5. Diskuse proběhla v obecném duchu. 
 

6. Předseda pan Martin Roučka poděkoval všem za účast a setkání ukončil 
v 17:00.  

 
 
 
 
Na vědomí:  
 
Věra Skalová _____________________ 
 
Ing. Michal Klíma _________________   ____________________________ 
 
Mgr. Ivana Kůrková ________________                                  Zapsal: Mgr. Martin Roučka 


